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Emne: Spørsmål til neste møte i Planutvalet
Vedlegg: 
Når eg les grunnlagsdokumenta for planstrategien (Statestikk og utviklingstrekk, folkehelseoversikt og
utfordringar for fylket og regionane) slår det meg at det er relativt store skilnadar på dei to gamle fylka på
fleire statestikkar/område.
Kan hende hadde likskapen vore større om Bergen hadde hatt eigen statestikk.
Spørsmålet mitt er om ein, både for å kunne måle tiltak og for å sette inn rette tiltak, bør halde fram med
statestikk‐innsamling som gjer det mogeleg å sjå dei to gamle fylka for seg? Dette må i så fall gjerast i eit
samarbeid med forskingsinstitutt, helseforetak, fylkesmann og fleire.
Td har Sogn og Fjordane sine skuleresultat tidlegare vore eige forskingsprosjekt på, fordi det ikkje "stemmer"
med nasjonale funn, og ein har lurt på kva som var grunnen.

Eg lurer på om dette har vore tema for vidare arbeid, og om det kan vere aktuell problemstilling å følgje opp
for å sikre best mogeleg kunnskap framover.
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